
PROTOKÓŁ NR XLII/13 

z posiedzenia XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 listopada 2013 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Jedna radna nieobecna usprawiedliwiona – Pani 

Zofia Gałązka. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Przed rozpoczęciem sesji, Burmistrz Wyszkowa - Grzegorz Nowosielski, w imieniu 

samorządu gminy Wyszków podziękował Andrzejowi Rębowskiemu za jego pracę i osobiste 

zaangażowanie włożone w rozwój kultury zarówno na szczeblu lokalnym, jak 

i ogólnopolskim. Burmistrz Grzegorz Nowosielski oraz Wiceprzewodniczący Rady - Jacek 

Bachański, bukietem kwiatów, statuetką „Wyszkowskiego Anioła” oraz listem gratulacyjnym 

podziękowali Andrzejowi Rębowskiemu za jego pracę i sukcesy zawodowe na niwie 

krzewienia kultury. 

Andrzej Rębowski otrzymał od Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego brązowy 

medal „Zasłużony Kulturze Gloria Artis". O nadanie Andrzejowi Rębowskiemu odznaczenia 

wystąpiło do ministra Stowarzyszenie Artystów Wykonawców Utworów Muzycznych 

i Słowno-Muzycznych SAWP. Andrzej Rębowski jest znanym w Polsce organizatorem 

Festiwalu Piosenki lat 60. i 70. "Powróćmy do piękna w słowie i muzyce", który ma już 20-

letnią tradycję. Gwiazdą festiwalu są zawsze znani polscy artyści, którzy także zasiadają 

w jury konkursu. 

Pan Andrzej Rębowski serdecznie podziękował za wyróżnienie i dowartościowanie jego 

osoby oraz podziękował wszystkim, którzy pomagają organizować i promować Ogólnopolski 

Festiwal Piosenki lat 60. I 70. „Powróćmy do piękna w słowie i muzyce”. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jacek Bachański dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Poinformował, że ze względu na to, że 19 listopada br. odbyła się nadzwyczajna sesja 

Rady Miejskiej, numer dzisiejszej sesji uległ zmianie z Nr XLI na XLII. Następnie przywitał 

wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 31 października 

2013 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za październik 2013 r. 

8. Zapytania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego. 

10. Złożenie ślubowania przez radną Danutę Kukwa. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2) zmiany w składzie osobowym Komisji Finansów i Gospodarki; 

3) nadania nazwy ulicy („Rubinowa” w Rybienku Starym); 
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4) nadania nazwy ulicy („Wiosenna” w Leszczydole – Nowiny); 

5) nadania nazwy ulicy („Borowikowa” w Gulczewie); 

6) nadania nazwy ulicy położonej w Wyszkowie; 

7) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia; 

8) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2014 w Gminie Wyszków; 

9) uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 rok; 

10) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków; 

11) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe; 

12) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla obszaru między ulicami: Żytnią i Sikorskiego; 

13) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

14) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania; 

15) udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Wyszkowie; 

16) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021; 

17) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2013 r; 

18) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

12.Zapytania i wolne wnioski. 

13.Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o rozszerzenie punktu 6 o przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

19 listopada 2013 r., o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie 

obsadzenia mandatu radnego (powyższa uchwała została podjęta na nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w dniu 19.11. 2013 r.) oraz o zdjęcie pkt 11.7 – uchwały w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

(po rozstrzygnięciu przetargu, został wyłoniony ten sam dzierżawca targowiska, który 

obsługuje targowisko w br.). 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański poinformował, że w wyniku przyjętych zmian, 

punkty 10 i 11 otrzymują odpowiednio pozycję 9 i 10, natomiast umieszczone w porządku 

obrad uchwały od nr 11.8 do 11.18, otrzymują odpowiednio pozycje od 10.7 do 10.17. 
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Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Adam Mickiewicz; 

2.  P. Marek Tauter; 

3.  P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 5. 

Wiceprzewodniczący Rady–P. Bachański poinformował, że w związku z tym, że będą 

przeprowadzane wybory na stanowisko Przewodniczącego Rady Miejskiej, konieczny jest 

wybór komisji skrutacyjnej. Poprosił więc o zgłaszanie kandydatów do komisji. 

P. Sosnowska zgłosiła kandydaturę radnego Wojciecha Rojka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

P. Dudzik zgłosił kandydaturę radnego Jana Abramczyka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

P. Rojek zgłosił kandydaturę radnego Eugeniusza Zarembę. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Do Komisji Skrutacyjnej w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1) Wojciech Rojek; 

2) Jan Abramczyk; 

3) Eugeniusz Zaremba. 
 

Ad. 6. 

Protokół z XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 31 października 2013 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Protokół z XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 19 listopada 2013 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 7. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za październik 2013 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 8. 

P. Abramczyk odczytał protokół z przeglądu dokonanego przez Komisję Finansów 

i Gospodarki w Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji w dniu 14 listopada 2013 roku 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

P. Chodkowski przypomniał, że rodziny wielodzietne, zameldowane na terenie Gminy 

Wyszków mogą korzystać ze zniżek w ramach usług oferowanych przez WOSiR oraz WOK 

„Hutnik” (tzw. Wyszkowska Karta Rodziny). P. Chodkowski poinformował, że wpłynęła do 
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niego skarga, że ktoś z uprawnionych do 30% zniżki, będąc na imprezie organizowanej w 

„Hutniku”, nie mógł z niej skorzystać. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że sprawa dotyczyła dzieci ze szkoły, które szły 

na zorganizowane przedstawienie w „Hutniku”. Niestety, to nie „Hutnik” był organizatorem 

przedstawienia, ani to nie „Hutnik” sprzedawał bilety, a organizator przedstawienia, który 

wynajął salę w „Hutniku”. Dyrektorzy szkół, zostali poproszeni przez Z-cę Burmistrza – 

P. Warpasa, aby organizując wyjścia dzieci na konkretne przedstawienia, spróbowali wpłynąć 

na organizatorów tych przedstawień, aby ci honorowali Wyszkowską Kartę Rodziny. Uważa, 

że sprawa jest do załatwienia i w przyszłości tego typu problemów już nie będzie. 

P. Abramczyk spytał: 

1) co z pozwoleniem na budowę bloku WTBS przy ul. Łącznej, kiedy planowane jest 

rozpoczęcie inwestycji? 

2) co z pomysłem budowy bloku komunalnego przy ul. Serockiej? Czy sprawa 

spadkobierców Państwa Skarżyńskich została definitywnie zakończona? 

3) jak postępują prace na ul. Powstańców, prowadzone przez nowego wykonawcę i czy 

termin zakończenia inwestycji wyznaczony na 15 grudnia zostanie dotrzymany? Jak 

przebiegają prace na ul. Chabrowej w Drogoszewie?  

Ad. 1) P. Siekierski – Prezes WTBS poinformował, że prace związane z budową bloku przy 

ul. Łącznej przebiegają zgodnie z harmonogramem. WTBS właśnie uzyskał pozwolenie na 

budowę bloku i czeka na jego uprawomocnienie. Po uprawomocnieniu pozwolenia zostanie 

ogłoszony przetarg na obsługę finansową, a następnie przetarg na prace budowlane. Jeżeli 

wszystko pójdzie zgodnie z planem, inwestycja powinna ruszyć w I kwartale 2014 roku. 

Ad. 2) Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że zgodnie z rekomendacją kancelarii 

prawnej, na tym etapie nie jest możliwe podpisanie ugody. Sprawa wraca jako spór do sądu, 

ponieważ jest wielowymiarowa, ale nie można całkowicie wykluczyć możliwości zawarcia 

pewnych ugód. Z-ca Burmistrza – P. Mróz dodał, że na tym właśnie spornym terenie, 

rozważano możliwość budowy komunalnego budynku wielorodzinnego. W związku z tym, 

dopóki nie zostanie rozwiązane to zagadnienie, trudno jest zaprojektować i uzyskać 

pozwolenie na budowę.  

Ad. 3) Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że postępy na ul. Powstańców są 

zadowalające. Zakończono układanie kostki i piaskowanie na odcinku od strony południowej. 

Prace trwają i jeśli pogoda pozwoli, termin wykonania inwestycji powinien być dotrzymany. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że na 

ul. Chabrowej w Drogoszewie rozpoczęto już układanie kostki. Termin realizacji inwestycji 

upływa 15 grudnia i jeżeli nie spadnie śnieg również i ta inwestycja zostanie zrealizowana 

w terminie.  

P. Piórkowska poinformowała, że zgłosili się do niej dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych 

oraz rodzice, których dzieci dojeżdżają do szkół autobusami z prośbą o wydłużenie godzin 

otwarcia budynku na dworcu PKS przy ul. Okrzei. Budynek zamykany jest o godzinie 16°° 

i młodzież nie ma gdzie się schronić. Nadchodzi zima, więc warunki atmosferyczne są coraz 

gorsze. Spytała, czy jest jakaś możliwość, aby wydłużyć godziny otwarcia tego budynku 

przynajmniej w okresie jesienno - zimowym? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że jeżeli gmina znajdzie środki, aby 

partycypować w kosztach, to pewno będzie taka możliwość, aby wydłużyć godziny otwarcia 
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budynku na terenie dworca. Jeżeli radni zdecydują o dofinansowaniu, to urząd podejmie 

rozmowy w tej sprawie. 

P. Zaremba poinformował, że został wykonany piękny chodnik wraz z oświetleniem na 

ul. Warszawskiej (od mostu do Rybienka Leśnego). Spytał, czy nie można podciąć konarów 

drzew, które rosną nad tym chodnikiem? Uważa, że jeżeli spadnie śnieg, to obciążone gałęzie 

mogą być zagrożeniem dla przechodzących tam ludzi. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że gałęzie były już tam przycinane, ale 

odpowiednie służby sprawdzą ponownie teren i jeżeli będzie taka potrzeba, to dokonają 

koniecznych poprawek. 

P. Abramczyk spytał, czy jest jakakolwiek możliwość, aby postawić na okres zimy budkę dla 

osoby, która przeprowadza dzieci na przejściu dla pieszych na ul. Kościuszki? Byłoby to 

miejsce, w którym taka osoba mogłaby się schronić i ogrzać. Następnie P. Abramczyk 

poinformował, że przeczytał w lokalnej prasie, że powiat wyszkowski zaplanował na 

następny rok wydatki inwestycyjne na poziomie 17 mln zł, natomiast Gmina Wyszków tylko 

na poziomie ok. 13 mln zł. Uważa więc, że skoro Gmina Wyszków, przez ostatnie lata 

dofinansowywała inwestycje powiatowe, to zasadne jest, aby teraz Burmistrz wystąpił 

pisemnie do Starosty o dofinansowanie w wysokości 1 mln zł do inwestycji p.n. „Budowa ul. 

11 Listopada w Wyszkowie”.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że z tego co wie, to w kwocie 17 mln zł mieszczą 

się również płatności, które zostały przeniesione z 2013 roku i stąd taka wysoka kwota na 

inwestycje. Poinformował, że przekaże Burmistrzowi Nowosielskiemu sugestie radnego 

Abramczyka dot. wystąpienia do Starosty o dofinansowanie gminnej inwestycji. 

P. Dziubłowski zwrócił się z prośbą, aby dokonać przeglądu wszystkich przejść dla pieszych 

pod względem ich oświetlenia. Uważa, że niektóre z nich są słabo lub w ogóle nieoświetlone, 

co jest przyczyną wypadków i potrąceń pieszych. Ostatnio doszło do tragicznego wypadku na 

słabo oświetlonym przejściu dla pieszych na ul. Sowińskiego (przy Polo). Te przejścia muszą 

koniecznie zostać doświetlone.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że temat ten poruszany jest na każdych debatach 

na temat bezpieczeństwa. Urząd również dostrzega te zagrożenia. Właśnie został złożony 

wniosek do programu prowadzonego przez wojewodę pn. „Razem bezpieczniej”, który 

zakłada oświetlenie ledowe słabo oświetlonych przejść. Wcześniej, jeżeli uda się znaleźć 

jakieś środki w tegorocznym budżecie, urząd spróbuje doświetlić te przejścia, które uznane 

zostaną za jak najbardziej niebezpieczne. 

P. Mikołajczyk zapewnił, że wydział reaguje na wszystkie sygnały, zgłaszane zarówno przez 

komisje Rady Miejskiej, instytucje, firmy jak i mieszkańców. Poprawiono oświetlenie na 

jednym z przejść na ul. Kościuszki i na ul. Białostockiej k. Kościoła. 
 

Ad. 9. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański poinformował, że na sesji w dniu 19 listopada 

br. został obsadzony mandat radnego. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, na miejsce 

radnego Pana Józefa Biernackiego, wstąpiła kandydatka z tej samej listy – Pani Danuta 

Kukwa, która w tej chwili złoży ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po 

odczytaniu roty przez Wiceprzewodniczącego Rady,  P. Danuta Kukwa wypowiada słowo 

„ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie Wiceprzewodniczący odczytał tekst ślubowania radnego: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej 

mieszkańców”. 

P. Kukwa złożyła ślubowanie wypowiadając słowo „ślubuję”. 

Następnie P. Kukwa zapewniła, że będzie sprawowała mandat z wielką satysfakcją 

i godnością. Podkreśliła, że objęcie mandatu po śp. Józefie Biernackim to ogromne 

wyzwanie, ale zapewniła, że postara się temu wyzwaniu sprostać.  
 

Ad. 10. 

1) Sekretarz – P. Goździewska, w związku z projektem uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie poinformowała, że zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym, Rada Miejska wybiera ze swego grona Przewodniczącego, 

bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 

w głosowaniu tajnym. Wybory przeprowadza Komisja Skrutacyjna, która wcześniej wybiera 

ze swojego grona Przewodniczącego. Radni głosują za pomocą kart, ostemplowanych 

pieczęcią Rady Miejskiej. Głosowanie przebiega w ten sposób, że Komisja Skrutacyjna 

wręcza radnym, wyczytanym w kolejności alfabetycznej, karty do głosowania, a radny 

dokonuje aktu głosowania w miejscu do tego przeznaczonym. Kandydatów na 

Przewodniczącego ma prawo zgłaszać każdy radny oraz kluby radnych. Kandydat na 

Przewodniczącego musi wyrazić zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – P. Wojciech Rojek, poprosił o zgłaszanie kandydatów 

na Przewodniczącego Rady. 

P. Abramczyk zgłosił kandydaturę radnej Elżbiety Piórkowskiej. Uważa, że to dobra 

kandydatura, ponieważ, P. Piórkowska już od wielu lat udziela się w samorządzie i wszyscy 

poznali jej zalety. Uważa również, że P. Piórkowska będzie Przewodniczącą wszystkich 

radnych.  

P. Piórkowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – P. Rojek przedstawił sposób głosowania. Oświadczył, 

że w związku z tym, że został zgłoszony tylko jeden kandydat na Przewodniczącego, to: 

 skreślenie nazwiska kandydata oznacza, że jest się przeciwnym tej kandydaturze; 

 pozostawienie nazwiska kandydata oznacza, że jest się tą kandydaturą. 

Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej przeprowadzili głosowanie, odczytując nazwiska 

Radnych w kolejności alfabetycznej. 

Komisja Skrutacyjna odczytała protokół z wyborów (załącznik Nr 4 do protokołu). 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych, głosy ważne – 20, nieważne – 0. Kandydatka na 

Przewodniczącą Rady Miejskiej, radna Elżbieta Piórkowska, otrzymała 19 głosów. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański przekazał dalsze prowadzenie obrad sesji nowo 

wybranej Przewodniczącej Rady Miejskiej - P. Elżbiecie Piórkowskiej. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz w imieniu władzy wykonawczej, pogratulował P. Piórkowskiej 

wyboru na Przewodniczącą.  

Przewodnicząca Rady - P. Piórkowska podziękowała za tak duże poparcie i zaufanie, jakim 

obdarzyli ją radni. Obiecała wsłuchiwać się opinie i uwagi wszystkich radych, dążyć do 

kompromisu oraz wypracowywania wspólnych pomysłów. Podkreśliła, że wykorzysta wiedzę 

i samorządowe doświadczenie, by godnie wszystkich reprezentować oraz będzie starała się 
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kontynuować taki sposób pracy, jaki zapoczątkował Pan Józef Biernacki. Podziękowała 

również Burmistrzowi Grzegorzowi Nowosielskiemu, za to, że dostała szansę jako radna 

Wspólnoty Samorządowej, przewodniczenia tej radzie. Ma nadzieję, że będzie to rok 

owocnej, zgodnej pracy i że uda się zrealizować zamierzenia postawione na początku tej 

kadencji.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła uchwałę Nr XLII/422/13 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie. 
 

2) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 

osobowym Komisji Finansów i Gospodarki. Poinformowała, że w związku z wygaśnięciem 

mandatu P. Józefa Biernackiego, będącego członkiem Komisji Finansów i Gospodarki, do 

składu Komisji powołuje się radną Danutę Kukwę. P. Kukwa, po obsadzeniu mandatu, 

zadeklarowała chęć pracy w powyższej Komisji. 

P. Kukwa wyraziła zgodę na uczestniczenie w pracach Komisji Finansów i Gospodarki.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/423/13 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Finansów i Gospodarki.  
 

3) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że 

z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Rubinowa” w miejscowości Rybienko Stare wystąpił 

Pan Albert Łukasz Peła. W dniu 21 października 2013 r. merytoryczna Komisja Promocji 

i Kultury pozytywnie zaopiniowała powyższą nazwę. W związku z tym, zgodnie 

z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom, został przygotowany projekt 

powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz spytał, czy w okolicach Wyszkowa nie ma już ulicy „Rubinowej”? 

P. Mikołajczyk poinformował, że nie jest pewien czy w innych miejscowościach nie ma 

takiej nazwy, ale nawet gdyby była, to nie ma przeciwskazań, aby nadać ją w Rybienku 

Starym.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/424/13 w sprawie nadania nazwy ulicy.  
 

4) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Wiosenna” w miejscowości 

Leszczydół-Nowiny, wystąpił Pan Adam Szymański. W dniu 21 października 2013 r. 

merytoryczna Komisja Promocji i Kultury pozytywnie zaopiniowała powyższą nazwę. 

W związku z tym, zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom, 

został przygotowany projekt powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/425/13 w sprawie nadania nazwy ulicy.  
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5). P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Borowikowa” w miejscowości 

Gulczewo wystąpiła Pani Joanna Polak. W dniu 21 października 2013 r. merytoryczna 

Komisja Promocji i Kultury pozytywnie zaopiniowała powyższą nazwę. W związku z tym, 

zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom, został przygotowany 

projekt powyższej uchwały. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/426/13 w sprawie nadania nazwy ulicy.  
 

6) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że proponuje się nadanie nazwy „Kameralna” odcinkowi ulicy w Wyszkowie, 

który jest przedłużeniem ulicy już istniejącej. Jak widać na załączniku do uchwały, jest to 

ulica na osiedlu „Na Skarpie”, odchodząca od ul. Białostockiej. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/427/13 w sprawie nadania nazwy ulicy.  
 

7) P. Puławska – Inspektor ds. Profilaktyki i Uzależnień przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2014 w Gminie Wyszków. Poinformowała, że przyjęcie powyższego 

programu jest obowiązkiem gminy i wynika z zapisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Na wstępie zacytowała kilka informacji prasowych, które 

pojawiły się w ostatnich kilku tygodniach w lokalnej prasie, a dotyczyły problemu 

spożywania alkoholu - „Matki z promilami”, „Prawie przejechał policjanta i strażnika 

miejskiego”, „Pija i jeżdżą”. Zauważyła, że codzienne informacje, a także doniesienia 

prasowe i telewizyjne zarówno na szczeblu lokalnym jak i ogólnopolskim pokazują, że 

u źródeł wielu tragicznych zdarzeń poruszających opinię publiczną znajduje się alkohol. 

Początkowo opisując wszystkie negatywne następstwa związane z używaniem alkoholu, 

posługiwano się terminem „alkoholizm”, ale w miarę analizowania rzeczywistości zaczęto 

odróżniać uzależnienie od alkoholu rozumiane w kategoriach medycznych, jako problem 

zdrowotny, od pozostałych bardzo różnorodnych problemów związanych z alkoholem. 

P. Puławska uważa, że dziś już nie ma wątpliwości, że na szkody związane z alkoholem 

narażony jest każdy człowiek, niezależnie od tego czy pije alkohol czy nie. Najwięcej 

problemów związanych z alkoholem powodują osoby nieuzależnione od niego. One stanowią 

największą grupę w całej populacji, także populacji Gminy Wyszków. Oznacza to, że celem 

działań podejmowanych przez administrację rządową jak i samorządową jest zmniejszenie 

różnych problemów powodowanych przez alkohol w całej gminnej populacji, a nie tylko w 

grupie podwyższonego ryzyka. Oznacza to, że podejmując w następnym roku działania, 

Gmina będzie je kierować do wszystkich mieszkańców naszej gminy - do osób dorosłych, 

dzieci, młodzieży, kierowców, kobiet w ciąży, sprzedawców napojów alkoholowych, różnych 

grup zawodowych, które w swojej pracy zajmują się szeroko rozumiana profilaktyką 

uzależnień, ale też do osób, które w związku z piciem alkoholu ponoszą już konsekwencje 
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swojego picia. Realizacja postawionych celów Gminnego Programu została poprzedzona 

szczegółową diagnozą, która pokazuje jakie realne, rzeczywiste problemy związane z 

używaniem alkoholu występują w Gminie Wyszków. Podstawowe cele, które będą 

realizowane w roku 2014, to: 

a) Ograniczenie szkód społecznych i zdrowotnych wynikających z picia alkoholu (edukacja 

społeczeństwa m.in. prowadzenie działań edukacyjnych promujących abstynencję w ciąży, 

wdrażanie szkoleń dla lekarzy i pielęgniarek (POZ), edukacja dot. nietrzeźwych 

kierowców, sprzedawcy napojów alkoholowych finansowanie Gminnego Punktu Promocji 

Zdrowia i Profilaktyki i działań kierowanych do mieszkańców gminy). 

b) Ograniczanie problemów rodzinnych związanych z alkoholem, w tym zjawiska przemocy 

w rodzinie (prowadzenie edukacji społecznej nt. zjawiska przemocy w rodzinie, szkolenia, 

finansowanie grupy dla osób doświadczających przemocy oraz współfinansowanie grupy 

dla osób stosujących przemoc, kontynuowanie procedury „niebieskiej karty”, finansowanie 

świetlicy socjoterapeutycznej, szkolenia dla osób pracujących z dziećmi z rodzin 

z problemem alkoholowym). 

c) Ograniczenie zjawiska picia alkoholu przez dzieci i młodzież (edukacja rodziców – 

wywiadówki profilaktyczne, realizacja programów profilaktycznych w obszarze 

profilaktyki uniwersalnej, selektywnej oraz wskazującej „Pedagogika Ulicy”, szkolenia dla 

nauczycieli, psychologów, pedagogów, osób które pracują z młodzieżą, finansowanie zajęć 

opiekuńczo – profilaktycznych dla dzieci np. w Gulczewie, Lucynowie, współpraca 

z NGO). 

Wszystkie podejmowane działania będą realizowane we współpracy z innymi instytucjami, 

które zajmują się profilaktyką i rozwiązywaniem problemów uzależnień. 

P. Puławska poinformowała, że w projekcie uchwały, autopoprawką Burmistrza została 

wprowadzona zmiana dotycząca wynagrodzenia za przeprowadzenie rozmów  interwencyjno 

– motywacyjnych z 10 do 12 zł za sporządzenie protokołu.  

P. Szczerba spytał, ile punktów sprzedaży alkoholu jest na terenie Gminy Wyszków? 

W przedstawionym Programie występują pewne rozbieżności co do ilości tych punktów. 

P. Puławska poinformowała, że rozbieżności wynikają z tego, że są trzy rodzaje zezwoleń na 

alkohol, np. piwo do 4,5% nie wymaga zezwolenia, ale jego sprzedaż jest liczona 

w statystyce, jako punkt sprzedaży alkoholu. 

P. Abramczyk spytał, czy wiadomo ilu uzależnionym osobom Gmina pomogła? 

P. Puławska poinformowała, że w 2012 roku do w Gminnego Punktu Promocji Zdrowia 

i Profilaktyki zgłosiło się 297 osób, gdzie udzielono im kilka tysięcy porad.  

P. Curuł – Sołtys miejscowości Kamieńczyk podziękował władzom miasta i P. Puławskiej 

za to, że w Kamieńczyku powstała i funkcjonuje świetlica dla dzieci. 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas podziękował za bardzo szczegółowe przedstawienie 

Programu. Uważa, że sprawy uzależnień, to bardzo ważny problem w związku z czym 

zwrócił się do wszystkich, a zwłaszcza do Komisji Oświaty i Spraw Społecznych do 

składania wniosków, propozycji, uwag dotyczących tego, czym jeszcze należałoby się zająć, 

komu i w jaki sposób można byłoby jeszcze pomóc. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/428/13 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2014 w Gminie 

Wyszków. 
 

8) P. Świtalska – Inspektor w Wydziale Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 rok. Poinformowała, że 

powyższy program reguluje współpracę między gminą a organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność statutową. Został opracowany w oparciu 

o doświadczenia wynikające z realizacji Programu w latach ubiegłych oraz o wiedzę 

merytoryczną, uzyskiwaną podczas kursów czy szkoleń. W opracowaniu uwzględniono 

również uwagi zgłoszone w trakcie konsultacji społecznych. W tym roku wpłynęło 18 uwag. 

Zadania priorytetowe Programu na 2014 rok, generalnie pokrywają się z tymi z roku 2013. 

Niektóre z nich zostały rozszerzone o następujące działania: 

1) w punkcie: wspieranie działalności związanej z prowadzeniem zespołów tanecznych 

i wokalnych dodano – wspieranie zespołów rockowych; 

2) w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego dodano 

zadanie: organizacja wydarzenia plenerowego pn. „Prezentacja dorobku kulturalnego 

Gminy Wyszków”; 

3) w zakresie działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym dodano – działalność 

uniwersytetu trzeciego wieku; 

4) w zakresie turystyki i krajoznawstwa dodano – organizację spływu kajakowego, 

organizację turystycznej imprezy na orientację „INO” zgodnej z zasadami PTTK, 

organizację wydarzenia plenerowego pn. „Regaty o Puchar Burmistrza Wyszkowa” 

oraz prowadzenie działań programów rehabilitacyjnych dla osób uzależnionych. 

Wszystkie zadania priorytetowe zawiera Rozdział 6. Zgodnie z ustawą o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, Program zawiera 11 elementów obligatoryjnych. Na podstawie 

projektu budżetu na 2014 rok, prognozowana wysokość środków finansowych na realizację 

zadań własnych Gminy przez organizacje pozarządowe i inne podmioty na 2014 r. wynosi 

625.000 zł. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz podziękował organizacjom pozarządowym za wszystkie 

inicjatywy, które są podejmowane w Gminie Wyszków. Dzięki profesjonalnym działaniom 

tych organizacji, urząd nie musi realizować wielu zadań samodzielnie. Ponadto, wszystkie 

realizowane inicjatywy promują nie tylko miasto Wyszków, ale również osoby i grupy, które 

działają na terenie Wyszkowa.  

P. Mickiewicz zgłosił uwagę, aby w tekście uchwał i załączników ujednolicić pisownię 

wyrazu „gmina” i wszędzie pisać ją z wielkiej litery. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/429/13 w sprawie uchwalenia Rocznego programu 
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współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3, ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2014 rok. 
 

9) P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków. Uzasadnienie do powyższej uchwały, zostało 

przedstawione przez Panią Prezes w formie prezentacji, która stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Abramczyk spytał, kto kontroluje i na jakich zasadach odbywa się sprawdzanie jakości 

wpuszczanych ścieków do sieci? Jakie są ubytki wody z sieci wodociągowej w stosunku do 

2012 roku? 

P. Jastrzębska poinformowała, że badania ścieków przemysłowych odbywają się zgodnie 

z harmonogramem i wykonywane są przez laboratorium funkcjonujące prze PWiK. Zdarzają 

się przekroczenia niektórych parametrów w ściekach, zwłaszcza cynku i tłuszczy. Do tej pory 

ci dostawcy, których ścieki przekraczały dopuszczalne normy, mogli być przez PWiK 

pouczeni lub można było rozwiązać z nimi umowę. Natomiast w przyszłym roku, za 

przekroczenie dopuszczalnych parametrów w ściekach przemysłowych, będzie można takich 

dostawców obciążać finansowo. Co do ubytków wody z sieci wodociągowej, P. Jastrzębska 

poinformowała, że takie dane, będą dopiero na początku 2014 roku.  

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki, analizując podwyżkę cen 

za wodę i ścieki, stwierdziła, że Przedsiębiorstwo wybudowało już obiekty kubaturowe, takie 

jak oczyszczalnia, przepompownie czy ujęcia wody i w związku z tym jest szansa, że ceny 

w przyszłych latach nie będą już zbytnio wzrastały. Pozostała jeszcze częściowa wymiana 

i modernizacja sieci. 

P. Piątek uważa, że w tej chwili, Rada Miejska na temat cen wody praktycznie ma niewiele 

do powiedzenia. Zarząd Spółki złożył wniosek, Burmistrz sprawdził a radni na dobrą sprawę 

mają obowiązek zatwierdzić proponowane ceny. Uważa, że radni mają wpływ na poziom cen 

dużo wcześniej, np. przy uchwalaniu wieloletniego programu rozwoju PWiK czy przy 

tworzeniu budżetu gminy. W ciągu 4 lat ceny wody i ścieków dla gospodarstw domowych 

wzrosły realnie o 21%, a dla firm o  

jeszcze więcej. Te ceny muszą rosnąć więcej niż normalna inflacja, ale zaapelował, aby na 

temat wzrostu cen wody i ścieków dyskutować na tych sesjach, na których radni mają 

jakikolwiek wpływ.  

P. Jastrzębska uważa, że radni mają bardzo duży wpływ na wysokość ustalanych cen, 

ponieważ ich opinia zawsze brana jest pod uwagę.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/430/13 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 
 

P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do godz. 13.00. 
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Po przerwie P. Piórkowska  wznowiła obrady sesji. 

10) P. Kozon - Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Olszanka, Sitno, Kręgi 

Nowe. Poinformowała, że powierzchnia terenu objętego planem wynosi ok. 958 ha. 

Podstawowym zadaniem planu będzie określenie warunków zabudowy i zasad 

zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujące plany przewidują na tym terenie zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną i zagrodową oraz usługi. Nowy plan zagospodarowania pozwoli 

realizować na tym terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową, usługi, 

produkcję, bazy, składy oraz pozwoli stworzyć nowy układ komunikacyjny, uwzględniając 

już istniejący. Do chwili obecnej wpłynęły wnioski o zmianę planu dla analizowanego 

obszaru. Wnioski dotyczą m.in. zmiany przeznaczenia terenu na cele nierolnicze i nieleśne, 

czyli wyznaczenia nowych terenów pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową 

i usługową. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/431/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów 

geodezyjnych Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe. 
 

11) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

między ulicami: Żytnią i Sikorskiego. Poinformowała, że powierzchnia terenu objętego 

planem wynosi ok. 30 ha. Podstawowym zadaniem planu będzie określenie warunków 

zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujący plan przewiduje na tym 

terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 

z dopuszczeniem działalności usługowej, teren ogródków działkowych oraz teren usług 

komunikacyjnych. Nowy plan zagospodarowania pozwoli realizować na tym terenie 

zabudowę usługowo – mieszkaniową, mieszkaniowo – usługową, wyznaczy teren zabudowy 

sakralnej oraz obsługi technicznej miasta. Pozwoli również stworzyć nowy układ 

komunikacyjny, uwzględniając już istniejący. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/432/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

między ulicami: Żytnią i Sikorskiego. 
 

12) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej położonej w Wyszkowie przy 

ul. Pułtuskiej o powierzchni 2259 m². Wartość w/w nieruchomości ustalona przez 

rzeczoznawcę majątkowego, wynosi 250.749 zł (111 zł/m²). Wg obowiązującego na dziś 

planu, położone tam tereny, przeznaczone są pod usługi komunikacyjne. W przyszłości, 

przeznaczenie terenu zostanie rozszerzone pod szerszy zakres usług.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/433/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

13) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Poinformowała, że usługi opiekuńcze przyznaje się osobom samotnym, które z powodu 

wieku, choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy innych osób, a są jej pozbawione. 

Generalnie są to osoby powyżej 60 roku życia. Usługi przyznaje się po przeprowadzeniu 

wywiadu środowiskowego. Za świadczone usługi opiekuńcze, podopieczni zobowiązani są do 

ponoszenia opłat lub są z tej opłaty zwolnieni. W 2012 roku z usług opiekuńczych korzystało 

122 osoby, w tym 66 osób odpłatnie, a 56 – nieodpłatnie. Koszt jednej godziny za świadczone 

usługi opiekuńcze w 2013 roku wynosi średnio 8 zł. W związku z tym, że w 2012 roku uległo 

zmianie kryterium dochodowe pomocy społecznej, konieczna jest nowelizacja uchwały 

z 2008 roku w sprawie określenia warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze. OPS w Wyszkowie stara się w jak największym stopniu pomagać osobom 

samotnym, aby jak najmniej z nich trafiało do domów opieki społecznej. Miesięczny pobyt 

podopiecznego w domu opieki, to kwota ok. 3.000 zł, z czego OPS pokrywa średnio 1.700 zł.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącemu Rady – P. Bachańskiemu. 

P. Bachański – Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu P. Piórkowskiej. 

P. Piórkowska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych szczegółowo 

zajmowała się projektem powyższej uchwały. Uważa, że usługi secjalistyczno-opiekuńcze są 
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sprawowane na bardzo wysokim poziomie. Podziękowała Pani Dyrektor i wszystkim 

pracownikom OPS-u za rzetelną pracę oraz za szerokie spektrum działania Ośrodka. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/434/13 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 
 

14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie. 

Poinformował, że projekt uchwały zakłada udzielenie dotacji wyszkowskiemu szpitalowi na 

zakup sprzętu medycznego w kwocie 25.000 zł. Powyższa dotacja była już udzielona 

szpitalowi we wrześniu br., ale za pośrednictwem Powiatu Wyszkowskiego. Przedstawiony 

projekt uchwały uchyla poprzednią uchwałę, a dotację przekazuje bezpośrednio szpitalowi. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/435/13 w sprawie udzielenia dotacji Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie. 
 

15) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą m.in.: 

1) Zwiększenia wydatków na przedsięwzięcie o nazwie „Budowa boiska sportowego 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Rybienko Leśne na 2013 r.”; 

2) Wprowadzenia przedsięwzięcia pn. „Usługi przewozowe w komunikacji miejskiej na 

lata 2014 – 2015”; 

3) Wprowadzenia do WPF przedsięwzięcia o nazwie „Szkoły z przyszłością”, 

realizowanego z udziałem środków z UE na lata 2014 – 2015. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/436/13 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021. 
 

16) Skarbnik - P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2013 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane 

w budżecie to m.in.: 

 zmniejszenie dochodów i wydatków z tyt. gospodarki odpadami (-1.500.000 zł) – 

zmiana została wprowadzona na podstawie szacunkowych wyliczeń opierających się 

o wpłacone do urzędu kwoty oraz o prognozę; 

 wzrost dochodów z tytułu sprzedaży nieruchomości gruntowych (+400.000 zł); 
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 wzrost dochodów o dotację na usuwanie azbestu oraz wzrost wydatków również na ten 

cel (+49.999,20 zł) 

 wzrost wydatków na wykup gruntów (+373.000 zł); 

 wzrost wydatków na Budowę kanalizacji w ul. Serockiej w Rybienku Nowym 

(+11.000 zł); 

 wzrost wydatków na remont mieszkania komunalnego (+15.000 zł); 

 wzrost wydatków na budowę boiska przy Zespole Szkół w Rybienku Leśnym – prace 

przedprojektowe (1.000 zł); 

 przesunięcia w dziale Ochrona zdrowia. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Szczerba spytał, jaka jest procedura wnioskowania o dotację na utylizację azbestu? 

P. Mikołajczyk poinformował, że osoby fizyczne składają wniosek, następnie Wydział 

Gospodarki Komunalnej tworzy tzw. zbiorówkę i występuje do Ministerstwa Ochrony 

Środowiska o kwotę na utylizację azbestu. W terminie do końca roku, Ministerstwo 

przekazuje do Gminy konkretne środki finansowe. W tym roku z tej dotacji skorzysta ok. 120 

osób. 

P. Wróbel poinformował, że w Rybienku Starym widział zalegający w trawie eternit 

(ok. 1 m³). Co można zrobić z tym eternitem? 

P. Mikołajczyk poinformował, że zgodnie z przepisami za eternit odpowiada właściciel 

nieruchomości, na której zalega eternit. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/437/13 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2013 rok. 
 

17) Z-ca Burmistrza – P. Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Poinformował, że pierwszy 

regulamin został uchwalony przez Radę w 2005 r, natomiast w 2008 i w 2012 był on 

nowelizowany. Zaistniała więc konieczność utworzenia tekstu jednolitego, co przy okazji daje 

możliwość wprowadzenia nowych regulacji, dostosowanych do obecnych przepisów oraz do 

zapewnienia pełnej sprawności funkcjonowania procedur dotyczących przyłączania nowych 

klientów do sieci wodociągowo-kanalizacyjnej. Zasadniczą zmianą w Regulaminie jest 

zmiana, która pozwoli odbiorcy wody lokalizować budynki i budowle oraz nasadzenia drzew 

i krzewów na sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, ale za zgodą Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji. Do tej pory regulamin całkowicie zabraniał tego typu działań. 

Powodem liberalizacji przepisu jest danie możliwości tym właścicielom nieruchomości, na 

których to nieruchomościach przebiegają sieci wodociągowe i kanalizacyjne np. w dzielnicy 

przemysłowej (na dzień dzisiejszy nie można postawić na takiej działce żadnego budynku). 

Podstawą wydania zgody przez PWiK, będzie spełnienie przez zainteresowane osoby 

konkretnych warunków, znajdujących się we wcześniej opracowanej procedurze. Również 
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w akcie notarialnym znajdzie się zapis o służebności dostępu do sieci, na której powstał 

budynek, po to żeby Przedsiębiorstwu zapewnić bezkosztowy wstęp na tę nieruchomość 

i możliwość wykonania niezbędnych napraw. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/438/13 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków. 
 

Ad. 11.  

Z-ca Burmistrza – P. Warpas nawiązując do wcześniej zadanego pytania przez radnego 

Abramczyka poinformował, że osoba, która przeprowadza dzieci na przejściu po pasach na ul. 

Kościuszki od godz. 7.30 przez trzy kolejne godziny lekcyjne, robi to bez żadnej przerwy. 

Potem schodzi na przerwę i może schronić się w budynku Szk. Podst. Nr 1. Nigdy nie było 

planowane postawienie tam żadnej budki, ponieważ pas drogowy znajduje się w zarządzie 

GDDKiA i na pewno zarządca nie wyrazi zgody, aby cokolwiek tam postawić. Ponadto 

osoba, która przeprowadza dzieci przez jezdnię, nigdy takiego wniosku nie zgłaszała. 

Następnie P. Warpas poinformował, że jutro 29 listopada, w Kościele Św. Idziego o godz. 

18.00 zostanie odprawiona msza św. w intencji zmarłych radnych i sołtysów z powiatu 

wyszkowskiego, a w poniedziałek, 2 grudnia o godz. 15.00 zostanie odmówiona modlitwa na 

cmentarzu komunalnym, przy grobie śp. ks. Kanonika Stanisława Szulca w drugą rocznicę 

jego śmierci, natomiast o godz. 18.00 w Kościele Św. Wojciecha zostanie odprawiona msza 

św. w tej intencji. 

P. Dziubłowski poinformował, że jest przeciwny przedstawionemu projektowi budżetu na 

2014 r, w którym nie znalazł się generalny remont ul. 11 Listopada w Wyszkowie. Były 

zapewnienia ze strony urzędu, że ta ulica będzie modernizowana, a teraz nie znalazła się w 

budżecie na 2014 rok. Uważa, że realizacja tej inwestycji powinna zostać podzielona na 

cztery etapy i w 2014 roku powinien zostać zrealizowany pierwszy etap. Cały czas mówi się, 

że jest tworzona dokumentacja, a w sumie nic się nie dzieje. Z tego co wie, urząd wykonał 

dokumentacje projektowe na inne drogi, a potem i tak ich nie realizował. Spytał ile jest takich 

dokumentacji, które nie ujrzały światła dziennego i ile środków w nie zainwestowano?  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że przed 2007 rokiem wykonano kilka projektów 

dokumentacji sanitarnej m.in. w Leszczydołach, które nie zostały zrealizowane, a które na 

dzień dzisiejszy stanowią jakąś koncepcję dla tych inwestycji. Zapewnił, że dzisiaj nie ma już 

takich dokumentacji, które zostały zaprojektowane i byłyby zmarnowane. Na bieżąco 

monitorowane są terminy ważności tych dokumentacji i jeżeli kończy się dokumentacja 

projektowa, to rozpoczynane są pewne prace budowlane, aby przedłużyć ważność pozwolenia 

na kolejne dwa lata. Co do ul. 11 Listopada, P. Mróz uważa, że na pewno warto byłoby 

rozpocząć modernizację tej ulicy, ale należy pamiętać, że na terenie miasta są ulice w dużo 

gorszym stanie. Modernizacja ulicy 11 Listopada miała być zrealizowana w programie 

„schetynówek”, ale niestety nie udało się pozyskać na tę inwestycje dofinansowania. Na dzień 

dzisiejszy jest wykonana dokumentacja projektowa, którai będzie ważna przez najbliższe dwa 

lata.  
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P. Ickiewicz – Sołtys Sitna odnosząc się do wniosku radnego Dziubłowskiego w sprawie 

modernizacji ul. 11 Listopada, zauważyła, że jest dużo miejscowości w gminie np. Sitno, 

które nie mają w ogóle dróg. Tu ludzie jeżdżą po dołach i wertepach i właśnie te drogi 

powinny być zrobione w pierwszej kolejności. 

P. Mikołajczyk nawiązując do pytania radnego Adama Szczerby z poprzedniej sesji 

w sprawie kursów autobusów do Białegostoku, poinformował, że Wydział Gospodarki 

Komunalnej wystąpił do przewoźników z prośbą o uwzględnienie w rozkładzie jazdy 

przystanku autobusowego, zlokalizowanego w Wyszkowie przy ul. Białostockiej 

(k. Kościoła). W otrzymanych odpowiedziach PKS w Białymstoku poinformowało, że na 

chwilę obecną nie ma możliwości, aby mogli wprowadzić przystanek w Wyszkowie, 

P.P.H.U. Trans-Service Sp. z o.o. z Katowic również poinformowała, że nie jest w stanie 

spełnić prośby urzędu, natomiast PKS z Zielonej Góry, poinformowało, że zajeżdża do 

Wyszkowa i zatrzymuje się na przystanku k. kościoła. 

 

Ad. 12. 

O godzinie 14.20 uznając porządek obrad XLII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Przewodnicząca Rady Miejskiej P. Elżbieta Piórkowska dokonała zamknięcia 

obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska  Stanisław Nasiadka   Elżbieta Piórkowska 


